

嚴禁高空擲物

檔案編號：THG2/N022/24

敬啟者：

本處近日接到業戶投訴，指出第5座C或D單位有人於客廳及睡房位置高空擲物，此舉嚴重影響下層業戶的生命財產及環境衛生。本處現特此提醒各業戶，根據《簡易程序治罪條例》(第228章)4B(1)條：「如有人自建築物掉下任何東西，或容許任何東西自建築物墜下，以致對在公眾地方之內或附近的人造成危險或損傷者，則掉下該東西或容許該東西墜下的人，即屬犯罪，可處罰款\$10,000及監禁6個月。」高空拋擲垃圾及物件乃屬違法，一經發現本處將保留即時報警處理。為此，敬請各業戶注重公德，切勿以身試法。

若貴業戶發現上述情況或有任何資料，請從速致電2465 2233與管業處聯絡，以便本處能作出進一步跟進行動。

敬希垂注及合作為盼！

此致

大興花園第二期第5座C及D單位各業戶



大興花園第二期管業處 謹啟

2024年1月9日

To: All Owners /Occupants of Flat C & D, Tower 5 Tai Hing Gardens Phase II

The Management Office has received a complaint that occupants of Flat C or Flat D, Tower 5 regarding throwing objects through the window in Living Room & Bedroom. This will seriously affect the environmental hygiene, injure life. We would like to remind that according to the Summary Offences Ordinance (Cap. 228) section 4B(1), "If anything is dropped or allowed to fall from any building to the danger or injury of any person in or near a public place, the person who drops that thing or allows it to fall commits an offence and is liable to a fine of \$10,000 and imprisonment for 6 months." Throwing object from height is an offence in law and the Management Office reserves the right to report to the Police for any offence detected.

Please be reminded that throwing objects from heights may cause a criminal liability.

If any of such case has been found, please kindly contact us on 2465 2233 for immediate actions.

Thank you for your attention.

Management Office of
Tai Hing Gardens Phase II

